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Dr, Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért Zárták be a pályákat?" címmel a Házszabály 91+a alapján kérdést kívánok

benyújtani Lamperth Mónika belilgyminiszter asszonyhoz.

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszonyi

A, közelmúltban látott napvilágot a hír, mely szerint az Országos Rendőr-főkapitányság az
néhány labdarúgó pályázz nem engedélyezi a kiemelt fontosságúnak minősített mérkőzések
szurkolók előtti megrendezését . A döntés értelmében a Bozsik Stadionban, a Hidegkuti
Stadionban, az Illovszky Stadionban, valamint a Budai IZ László Stadionban 'a tavasz
folyamán a rendőrség t sszesen kilenc mérkőzésre nem engedi be a szurkolókat .
Mindannyian ismerjük a sportlétesítmények helyzetét, a pályák gazdátlanságát, a sportvezetés
tehetetlenségét és közönyét, ezért a futballt szerető közvélemény értetlenkedéssel áll a döntés
előtt .
Úgy gondolják - és teszik ezt jogosan -, hogy a futball a nézőkért van, ha a nézők nem
mehetnek be a mérkőzésekre, akkor gyakorlatilag a labdarúgás halálos ítéletét írják alá azok,
akik ezt a szégyenteljes döntést meghozták .
Mindenki előtt ismert, hogy Magyarország - Horvátországgal közösen - 2012-ben Európ, -
bajnokságot szeretne rendezni . Politikától független, társadalmi összefogást ígényló ügyként
tüntetik fel az EB megrendezését a médiában, mikózben négy budapesti létesítményből
kitiltják a nézőket .
Az állami sportvezetés hosszú ideje sajnos teljes érzéketlenséget mutat a sport területe iránt,
karba tett kézzel flgyelík, miközben sportlétesítmények, stadionok, sportcsarnokok lesznek az
enyészeté.
A sportesemények biztosítása a Rendőrség feladata és ezen feladat ellátása is az adófizetők
forintjaiból lehetséges . A zárt kapus mérkőzésekről szóló közelmúltbeli döntés indokolatlan
és durva beavatkozás az állami szervek részérSl a patinás egyesületek életébe, továbbá
megkérdőjelezi az esélyegyenlőséget a többi csapattal szemben, nem beszélve arról, hogy
súlyos károkat okoz a futballcsapatokat működtető gazdasági társaságok esetében .
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Sajnos a jelenlegií kormány működését elnézve nem tűnik lehetetlennek, hogy
ingatlanspekuláció, esetleg sportszervezetek ellehetetlenítésének szándéka áll a közelmúltbeli
és a hozzá hasonló dSntések hátterében

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mi indokolta, hogy egyszer csak villámcsapásszerűen döntést hoztak labdarúgó mérkőzések
zárt kapussá tételéről?
Igaz-e az a híresztelés, hogy több sportcélú ingatlan eladásáról és eltérő célú hasznosításáról
már született koncepció az állazni sportirányítás berkein belül?
Miért nem tesz végre valamit a sportkormányzat a patinás sportegyesületek stadionjainak,
sportcsarnokainak, sporttelepeinek felújítása, a hagyományokhoz méltóvá tétele érdekében?

Válaszát előre is koszönöm!

Budapest, 2006 . március 24.
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